
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-1399/1 
Podgorica, 13.09.2022. godine 

Z A P I S N I K  

sa 323. sjednice Savjeta, održane 13. septembra 2022. godine

Trista dvadeset i treća sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: 
SAEM) je počela u 14.15 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Dr Branko Bošković (putem internet platforme „Zoom"),
2. Milan Radović,
3. prof. dr Andrijana Nikolić i
4. Rajko Todorović.

Sjednici nije prisustvovao član Edin Koljenović.
Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Nikola Ivanović -  VD direktora, 

Jadranka Vojvodić, Sunčica Bakić -  pomoćnice direktora, Elvira Ceković - rukovoditelj ka službe za 
odnose sa javnošću i opšte poslove i Ranka Novaković - sekretarka SAEM-a.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik dr Branko Bošković.

Rad sjednice pratili su mediji.

Usvojen je sljedeći
DNEVNI RED:

1. Zapisnik sa 322. sjednice;

2. Otvaranje prijava na javni konkurs za dodjelu prava na emitovanje radijskih programa;

3. Otvaranje prijava na javni konkurs za dodjelu prava na pristup kapacitetu multipleksa 

prve DVB-T2 mreže sa nacionalnim pokrivanjem (MUX 1);

4. Izvještaj o finansijskom poslovanju AEM za prvo polugođe 2022.g;

5. Izmjene Pravilnika o raspodjeli sredstava iz Fonda za podsticanje pluralizma i razno

vrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima;

6. Poziv za 56. sastanak EPRA-e i

7. Razno.
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• Tačka 1: Zapisnik sa 322. sjednice 

Zaključak:

Sa izmjenama usvojen je zapisnik sa 322. sjednice.

• Tačka 2: Otvaranje prijava na javni konkurs za dodjelu prava na emitovanje radijskih 
programa

SAEM je 25. jula donio Odluku o raspisivanju javnog konkursa za dodjelu prava na 
emitovanje radijskih programa. Rok za podnošene prijava je bio 9. septembar. Na javni konkurs u 
datom roku pristiglo je pet prijava. Sekretarka Savjeta je otvorila prijave.

Zaključci:

SAEM je konstatovao da su se na javni konkurs za dodjelu prava na emitovanje radijskih 
programa prijavili:

Red br.
Arhivski

broj

Datum
podnošenja

prijave

Privredno društvo 
(podnosilac prijave)

ID medija
Tražene 

frekvencije i 
opština

1. 01-1286 23.08.2022.

Udruženje za informativnu i 
izdavačku djelatnost Radio 

Svetigora
Radio

Svetigora
103.4 (Budva)
95.4 (Bar)

2. 01-1377 07.09.2022. Lokalni javni emiter „Radio Kotor" Radio Kotor 107,3 ili 92,7 (Tivat)

3. 01-1385 08.09.2022. „Neuromont" d.o.o.
RRT

(Radio Ratiševina i 
Trebesin)

107,3 (Tivat)
92,7 (Tivat)
106,2 (Podgorica)

4. 01-1390 09.09.2022.
"OKI AIR BROADCASTTNG" d.o.o.

Elmag Radio

106,2 (Podgorica)
103.4 (Budva)
103,6 (Nikšić)
92,7 ili 107,3 (Tivat) 
93,9 (Bijelo Polje)
95.4 (Bar)
102,0 (Kotor)

5. 01-1391 21.09.2022. "OKI AIR BROADCASTING" d.o.o. Arena Radio

104.6 (Berane)
104.6 (Koiašin) 
98,5 (Mojkovac) 
90,0 (Rožaje)

Zadužuju se stručne službe AEM da za sljedeću sjednicu uradi analizu podnesenih prijava 
na javni konkurs za dodjelu prava na emitovanje radijskih programa na osnovu čega će SAEM 
utvrditi spisak podnosilaca čije su prijave blagovremene i potpune.

• Tačka 3: Otvaranje prijava na javni konkurs za dodjelu prava na pristup kapacitetu 
multipleksa prve DVB-T2 mreže sa nacionalnim pokrivanjem (MUX 1)

SAEM je 25. jula donio Odluku o raspisivanju javnog konkursa za dodjelu prava na pristup 
kapacitetu multipleksa prve DVB-T2 mreže sa nacionalnim pokrivanjem (MUX 1). Rok za 
podnošene prijava je bio 9. septembar. Na javni konkurs u datom roku pristigla je jedna prijava 
koju je sekretarka Savjeta otvorila.

Rajko Todorović je kazao da SAEM mora voditi računa o ograničenom resursu, jer već ima 
dosta televizija istog novoa i profila. Kaže da nema ni jedne televizije sa nacionalnom pokrivenošću 
koja je iz Crne Gore i, smatra, da nažalost nema kvalitetne televizije sa nacionalnom pokrivenošću. 
Kaže da Savjet ubuduće treba obratiti pažnju na program, programske šeme i na osnovu toga
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odobravati frekvencije za nacionalnu pokrivenost. Ističe da treba voditi računa o kvalitetu, a ne da 
li neko formalno ispunjava uslove.

Milan Radović smatra da AEM treba da izvrši analizu vlasništa medija u vezi nedozvoljene 
medijske koncentracije jer, po njemu, postoji slučaj kršenja odredbi Zakona o elektronskim 
medijima.

Dr Branko Bošković je saglasan da se o kriterijumima za dodjelu prava dalje raspravlja, 
pogotovo što je u toku izrada novih medijskih zakona. Što se tiče javnih tendera (za FM i za pristup 
muiltipleksu) smatra da SAEM mora voditi računa o odredbama Zakona o elektronskim medijima.

Zaključci:

SAEM je konstatovao da se na javni konkurs za dodjelu prava na pristup kapacitetu 
multipleksa prve DVB-T2 mreže sa nacionalnim pokrivanjem (MUX 1) prijavila:

Red
br.

Arhivski
broj

Datum
podnošenja

prijave

Privredno društvo 
(podnosilac prijave) ID medija Zona servisa

1. 01-1387 09.09.2022. "Adria TV" d.o.o. ADRIA TV

Od 10 i više 
jedinica 
lokalne 
samouprave

Zadužuju se stručne službe AEM da za sljedeću sjednicu uradi analizu podnesene prijave na 
javni konkurs za dodjelu prava na pristup kapacitetu multipleksa prve DVB-T2 mreže sa 
nacionalnim pokrivanjem (MUX 1) na osnovu čega će SAEM utvrditi da li je prijava blagovremena i 
potpuna.

• Tačka 4: Izvještaj o finansijskom poslovanju AEM za prvo polugođe 2022.g.

Na osnovu člana 50. Statuta, AEM je dostavila predlog Izvještaja o finansijskom poslovanju 
AEM za prvo polugođe 2022. godine. SAEM je na 315. sjednici raspravljao o izvještaju i zadužio 
AEM da ga dopuni na osnovu zaključaka SAEM-a. AEM je dostavila inovirani Izvještaj o 
finansijskom poslovanju AEM za prvo polugođe 2022.g.

Zaključci:

Jednoglasno je usvojen Izvještaj o finansijskom poslovanju AEM za prvo polugođe 2022. i 
donosi se odluka o usvajanju. Izvještaj će se postaviti na internet stranicu AEM.

• Tačka 5: Izmjene Pravilnika o raspodjeli sredstava iz Fonda za podsticanje 
pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim 
elektronskim medijima

Na sastanku održanom 29. jula 2022. SAEM je zaključio da je potrebno pristupiti 
formulisanju seta izmjena i dopuna Pravilnika o raspodjeli sredstava iz Fonda za podsticanje 
pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima 
kako bi se unaprijedila raspodjela sredstava u cilju efikasnijeg pružanja podrške i pojednostavio 
postupak podnošenja prijava/zahtjeva na konkurs.

SAEM je pozvao sve emitere i samoragulatorna tijela da dostave svoje komentare i 
sugestije do 15. avgusta.

Nikola Ivanović je kazao da su pristigla komentara od dva emitera i stručne službe su ih 
razmotrile i dostavile SAEM-u mišljenje. AEM je dostavila predlog izmjena Pravilnika ali je kazao da 
bi još trebalo raditi na njemu, prije stavljanja na javnu raspravu, kako bi se napravio što kvalitetniji 
akt za sljedeću raspodjelu.
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Dr Branko Bošković je podsjetio da je SAEM već razgovarao o tome da se održi sastanak sa 
emiterima kada pravilnik bude stavljen na javnu raspravu.

Milan Radović je kazao da Pravilnik stav 1, tačka 3, člana 9 koji kaže "do roka za 
podnošenje prijava na javni konkurs, izmirio je dospjele finansijske obaveze prema Agenciji" treba 
vidjeti sa poreskim organom da Ii uzeti u obzir ako je protokol o izmirivanju duga zaključen sa 
emiterom.

Prof. dr Andrijana Nikolić insistira i da poreski organ kaže da li dospjele obaveze prema 
AEM se odnose na godinu na koju se odnosi raspodjela ili na tekuću godinu.

Jadranka Vojvodić je kazala da Zakonom o elektronskim medijima je propisano da medij je 
do roka za podnošenje prijave na javni konkurs izmirio dospjele finansijske obaveze po osnovu 
poreza, doprinosa za socijalno osiguranje i naknada za emitovanje radijskog ili televizijskog 
programa, tako da se ne može brisati odredba pravilnika, kako je to jedan emiter predložio.

SAEM će nastaviti raspravu o pravilniku, a do tada će se dobiti od poreskog organa 
mišljenje u vezi protokola o reprogramu duga.

• Tačka 6: Poziv za 56. sastanak EPRA-e

SAEM je dobio poziv za 56. sastanak EPRA-e, koji se održava od 12. do 14. oktobra u 
Antaliji, Turska.

Zaključak:

Na 56. sastanak EPRA-e predstavnici SAEM-a će biti dr Branko Bošković i Edin Koljenović. 
VD direktora Nikola Ivanović će naknadno odlučiti ko će ići ispred AEM.

• Tačka 7: Razno

SAEM nije imao konkretnih tema po ovoj tački dnevnog reda.

Sjednica je završena u 15.50 sati.

Zaključci:

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković

Predsjednik 
Sć onske medije

ivić
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